



ព័ត៌មានអំពី COVID-19

សម្រាប់អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការបណ្តោះអាសន្ននៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី

បច្ចុប្បន្ននៅត្រឹមថ្ងៃទី 4 ខែមេសា ឆ្នាំ 2020

រដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលីបានប្រកាសអំពីការផ្លាស់ប្តូរនានាចំពោះការចាត់ចែងលើអ្នកកាន់ទិដ្ឋាការបណ្តោះអាសន្ន។ ការផ្លាស់ប្តូរទាំងនេះមានគោលបំណងដើម្បីការពារសុខភាពសហគមន៍របស់យើង ការពារឱកាសការងារសម្រាប់ប្រជាជនអូស្ត្រាលី ជួយគាំទ្រដល់វិស័យឧស្សាហកម្មសំខាន់ៗ និងជួយដល់ការស្តារឡើងវិញឱ្យបានលឿនក្រោយជំងឺរីស។

អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការនៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី ត្រូវធ្វើតាមដំបូន្មានសុខភាពសាធារណៈដែលទាក់ទងនឹង COVID-19។

អ្នកធ្វើវិស្សមកាលធ្វើការងារ

ការផ្លាស់ប្តូរចំពោះទិដ្ឋាការអ្នកធ្វើវិស្សមកាលធ្វើការងារ ជួយគាំទ្រដល់ផ្នែកសំខាន់ៗនៃផ្នែកសុខភាពផ្នែកការថែទាំមនុស្សចាស់ និងជនពិការ ផ្នែកកសិកម្ម និងដំណើរការម្ហូបអាហារ និងផ្នែកថែរក្សាកុមារ៖

- ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកធ្វើវិស្សមកាលធ្វើការងារ ហើយធ្វើការនៅក្នុងផ្នែកមួយនៃផ្នែកសំខាន់ៗទាំងនេះ នោះអ្នកនឹងត្រូវបានលើកលែងពីការកម្រិតកំណត់ការងារពិប្រាំមួយខែ ជាមួយនិយោជកម្នាក់ ហើយក៏នឹងមានសិទ្ធិសម្រាប់ទិដ្ឋាការបន្តទៀត ដើម្បីបន្តធ្វើការនៅក្នុងផ្នែកទាំងនេះ ប្រសិនបើទិដ្ឋាការបច្ចុប្បន្នរបស់នឹងផុតកំណត់នៅក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយខែទៀត។

ប្រសិនបើអ្នកស្ថិតនៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីអ្នកជាអ្នកធ្វើវិស្សមកាលធ្វើការងារ ហើយមិនអាចជួយឧបត្ថម្ភខ្លួនអ្នកបាន នោះអ្នកត្រូវធ្វើការចាត់ចែងដើម្បីត្រឡប់ទៅប្រទេសកំណើតវិញ។

កម្មករធ្វើការតាមរដូវ

កម្មវិធីកម្មករធ្វើការតាមរដូវ និងកម្មករក្នុងគម្រោងកម្លាំងពលកម្មមកពីតំបន់ស៊ីតិចក៍នឹងអាចពន្យារការស្នាក់នៅរបស់ពួកគេបាននៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី ដើម្បីជួយគាំទ្រដល់ផ្នែកកសិកម្ម។

ប្រសិនបើអ្នកស្ថិតនៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីកំពុងចូលរួមក្នុងកម្មវិធីកម្មករធ្វើការតាមរដូវនេះ នោះអ្នកនឹងអាចដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការប្រភេទសកម្មភាពបណ្តោះអាសន្ន (subclass 408) នៅក្នុងក្រុមព្រឹត្តិការណ៍គាំទ្រដោយរដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលី (AGEE) ។ កម្មករក្នុងគម្រោងកម្លាំងពលកម្មមកពីតំបន់ស៊ីតិចក៍អាចដាក់ពាក្យសុំការងារបណ្តោះអាសន្នថ្មី (ទំនាក់ទំនងអន្តរជាតិ) (subclass 403) ទិដ្ឋាការក្រុមគម្រោងកម្លាំងពលកម្មមកពីតំបន់ស៊ីតិចក៍។

អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការអ្នកទស្សនា

ប្រសិនបើអ្នកស្ថិតនៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី កាន់ទិដ្ឋាការអ្នកទស្សនា ហើយមិនអាចជួយឧបត្ថម្ភខ្លួនឯងបាន នោះអ្នកត្រូវត្រឡប់ទៅប្រទេសកំណើតរបស់អ្នកវិញ ប្រសិនបើអាចធ្វើដូច្នោះបាន។

និស្សិតអន្តរជាតិ

និស្សិតអន្តរជាតិត្រូវបានជំរុញឱ្យពឹងផ្អែកលើការជួយគាំទ្រពីគ្រួសាររបស់ពួកគេ ការងារក្រៅម៉ោងដែលមាន និងការសន្សំផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ដើម្បីរក្សាខ្លួនពួកគេបានរស់នៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី។ នៅក្នុងកាលទេសៈខ្លះ និស្សិតនឹងអាចចូលប្រើប្រាស់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍អូស្ត្រាលីរបស់ពួកគេបាន។

រដ្ឋាភិបាលក៏នឹងមានការបត់បែនផងដែរទាក់ទងនឹងលក្ខខណ្ឌទិដ្ឋាការនិស្សិត ដើម្បីពិចារណាអំពីវិស័យកូរ៉ូណា ដែលបានទប់ស្កាត់មិនឱ្យពេញបានតាមលក្ខខណ្ឌ។

អ្នកកាន់ទិដ្ឋាការមានជំនាញបណ្តោះអាសន្ន

ប្រសិនបើអ្នកកាន់ទិដ្ឋាការកង្វះខាតជំនាញបណ្តោះអាសន្ន ហើយត្រូវបានគេបោះបង់ចោល ឬប្តូរមិនមែនគេឈប់ជួលឱ្យធ្វើការទេ នោះអ្នកនឹងរក្សាបានសុពលភាពទិដ្ឋាការរបស់អ្នក ហើយអាជីវកម្មនានានឹងមានឱកាសដើម្បីបន្តទិដ្ឋាការរបស់អ្នកបានតាមការចាត់ចែងធម្មតា។

រដ្ឋាភិបាលក៏នឹងអាចអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកចូលប្រើប្រាស់ប្រាក់សោធននិវត្តន៍របស់អ្នកបានរហូតដល់ 10,000 ដុល្លារ ដើម្បីជួយឧបត្ថម្ភខ្លួនអ្នកបាន។

អាជីវកម្មនានាក៏នឹងអាចកាត់បន្ថយម៉ោងធ្វើការរបស់អ្នកបាន ដោយទាំងខ្លួនអ្នក ឬនិយោជករបស់អ្នកមិនកំពុងបំពានលើលក្ខខណ្ឌ ឬកាតព្វកិច្ចវិជ្ជាការទេ។

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានគេឈប់ជួលឱ្យធ្វើការ ឬអ្នកគ្មានការងារធ្វើ នោះអ្នកនឹងត្រូវការស្វែងរកនិយោជកផ្សេងទៀតនៅក្នុងរយៈពេល 60 ថ្ងៃ ឬក៏ធ្វើការចាត់ចែងដើម្បីចាកចេញពីប្រទេសអូស្ត្រាលី នៅពេលរឿងនេះអាចធ្វើបាន។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការចាត់ចែងជាបណ្តោះអាសន្នទាំងនេះមាននៅលើគេហទំព័ររបស់ក្រសួង៖ <https://covid19.homeaffairs.gov.au/>